
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 191 af 18. december 2018 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S). 

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Julie Lungholt 
  

9. januar 2019 
J.nr. 2018 - 8671 

 

Skatteudvalget 2018-19
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 191 

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren bekræfte, at der ikke er gennemført drøftelser med forsyningsselskaberne 

om den fremtidige regulering af inddrivelse, som skulle ske i forbindelse med udmøntnin-

gen af ”Aftale om styrkelse af den offentlige gældsinddrivelse” af 8. juni 2017, for så vidt 
angår forsyningsselskaber? Og kan ministeren oplyse, hvordan han har tænkt sig at ud-

mønte denne del af aftalen? 

 

Svar 

Nej, det kan jeg ikke bekræfte. Tværtimod har Skatteministeriets embedsmænd gennem-

ført en møderække med brancheforeningerne, der repræsenterer de kommunalt ejede for-

syningsselskaber, som opfølgning på den politiske Aftale om styrkelse af den offentlige gældsind-

drivelse.  

 

På møderne er der som forudsat i aftalen drøftet mulige modeller for overtagelse af flere 

inddrivelsesopgaver med forsyningsselskaberne, ligesom Skatteministeriet har modtaget 

skriftlige bidrag fra brancheforeningerne. 

 

Jeg ser frem til at præsentere og drøfte brancheforeningernes forslag i aftalekredsen i 

overensstemmelse med aftaleteksten på det førstkommende møde i kredsen i starten af 

2019. 
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